
ZAPISNIK 3. seje Sveta staršev OŠ Polje v šolskem letu 2023/2024 

Datum: 28. 5. 2024 ob 18. uri 

Prisotni: ravnateljica ga. Barbara Smrekar, psihologinja ga. Andreja Babič Pirker, psihologinja ga. 

Mateja Đotlo, socialna delavka ga. Damjana Govekar, socialna pedagoginja ga. Nataša Govekar, 

pomočnica ravnateljice ga. Tatjana Robida in 13 staršev - predstavnikov v Svetu staršev OŠ Polje 

Odsotni: lista prisotnosti 

Vodja seje: predsednik Sveta staršev OŠ Polje 

Zapisnikarica: Marija Šelek, predstavnica 8. b 

Dnevni red: 

1. Volitve predstavnikov staršev v svet zavoda 

2. Načrtovanje dela za šolsko leto 2024/25 

3. Učno gradivo za šolsko leto 2024/25 

4. Razno 

 

Ad 1.) Volitve predstavnikov staršev v svet zavoda 

Za predstavnike staršev v svetu zavoda smo izmed štirih kandidatk na razdeljenih  glasovnicah 

predstavniki staršev sveta staršev izvolili tri kandidatke. Ravnateljica jim je zaželela uspešno 

delo. 

Sklep 1: Za štiriletni mandat v svet zavoda so bile soglasno izvoljene Ana Šipoš, Marija Šelek in 

Suzana Žepinič.  

 

Ad 2.) Načrtovanje dela za šolsko leto 2024/25 

Pomočnica ravnateljice gospa Tatjana Robida nam je predstavila seznam izbirnih in neobveznih 

izbirnih predmetov za naslednje šolsko leto ter oblike diferenciacije za šolsko leto 2024/25. V 4. 

razredu bo tako pri SLJ, TJA kot MAT potekala notranja diferenciacija, medtem ko bo v 5. , 6. in 

7. razredu pri TJA fleksibilna diferenciacija. To pomeni, da se iz razreda oblikujejo manjše 

skupine, s katerimi se dela ločeno.  

V 8. in 9. razredu bodo pri SLJ, MAT in TJA oblikovane heterogene skupine, kar pomeni, da šola 

učence iz generacije združi v učne skupine.  



V prihodnjem letu so predvidene tri šole v naravi in dva tabora: 

- plavalna šola v Savudriji za 5. razred (september 2024) 

- naravoslovna šola za 3. razred (kraj in datuma še nista znana) 

- smučarska šola v naravi za 7. razred (še v iskanju kapacitet, saj je CŠOD zavrnil prošnjo) 

- umetniški tabor za učence od 6. do 9. razreda  (CŠOD Burja, april 2025) 

- športni tabor za učence od 7. do 9. Razreda (CŠOD Kavka, april 2025)  

Izvedli se bodo tudi dvotedenski plavalni tečaji za 1. in 3. razred v sodelovanju z Javnim 

zavodom Šport Ljubljana.  

Sklep 2: Predstavniki staršev so bili pozvani k izreku soglasja, ali podpirajo, da plavalne 

tečaje še naprej izvaja Javni zavod Šport Ljubljana. Predlog je bil soglasno sprejet. 

Seznanili smo se tudi z načrtovanimi dnevi dejavnosti (in stroški povezanimi z njimi – prevoz, 

vstopnine, izvedba programa) v šolskem letu 2024/2025 za vseh devet razredov (kulturni, 

naravoslovni, športni in tehniški dnevi). Po programu mora v šolskem letu šola izpeljati 

skupno 15 dni dejavnosti za posamezen razred. 

Sklep 3: Predstavniki staršev so načrtovan program dneh dejavnosti soglasno potrdili.  

Ker število otrok na naši šoli počasi upada, sta za jesen predvidena le dva oddelka 

prvošolcev (po 17 učencev), prav tako se nakazujeta dva oddelka 2. razreda. Predstavljen je 

bil tudi načrt za jutranje in popoldansko varstvo (OPB). Jutranje varstvo za tretješolce 

morajo starši doplačati in ker program še ni popolnjen, vabljeni starši, da svoje otroke v 

varstvo še vpišete – tako lahko sedanji izračun stroška 17 evrov/mesec znižate. Starši lahko 

svojo odločitev šoli sporočite tudi še septembra.  

Za naslednje šolsko leto se nakazuje tudi združevanje oddelkov, saj so generacije 2., 4. in 8. 

razredov na meji za tri oddelke (v nižjih razredih so vzrok selitve družin, v višjih pa učno 

neuspešni učenci, ki ne napredujejo v višji razred). 

 

Ad 3.) Učno gradivo za šolsko leto 2024/25 

Seznam učnega gradiva za posamezne razrede – skupaj s cenami – je bil poslan 

predstavnikom staršev. 

Sklep 4: Ti so seznam gradiv za naslednje šolsko leto soglasno potrdili.  

 



 

Ad 4.) Razno 

- Receptor 

Na kratko smo bili seznanjeni tudi z delom receptorja, ki je še naprej prepoznan kot 

dobrodošla pomoč na šoli. Receptor je na šoli prisoten od 7.30 do 15. ure, prispevek 

starša za posameznega otroka zanj pa je 1, 70 evra na mesec. 

Sklep 5: Predstavniki v svetu staršev so soglasno izglasovali, da bo receptor še naprej 

prisoten na naši šoli.  

- Pomoč Zavodu Janeza Levca  

Gospa ravnateljica Barbara Smrekar je predstavila pobudo za oblikovanje mreže 

ljubljanskih osnovnih šol, ki bi bile pripravljene sprejeti otroke, ki danes obiskujejo Zavod 

Janeza Levca in se izobražujejo po prilagojenem izobraževalnem programu oziroma po 

programu z nižjim izobrazbenim standardom. Zavod Janeza Levca namreč pesti 

prostorska stiska in tako se je sedem ljubljanskih osnovnih šol odločilo za vključitev v 

omenjeno mrežo – kot pomoč oziroma sodelovanje z omenjenim zavodom. Med temi 

šolami je poleg OŠ Oskarja Kovačiča, OŠ Vižmarje Brod, OŠ Prule, OŠ Livada, OŠ Karla 

Destovnika Kajuha in OŠ Kašelj tudi OŠ Polje. Vzpostavitev take mreže bo potekala 

počasi in postopoma, to pa pomeni, da bodo naštete šole svoja vrata odprle otrokom, ki 

potrebujejo prilagojen učni program. Z njimi lahko dela le specialni pedagog, ne redni 

učitelji, za tovrstno delo pa bo treba zagotoviti tudi samostojne učilnice. Na OŠ Polje sta 

dve prosti učilnici na tako imenovani stari šoli.  

Za ta namen bo treba spremeniti oziroma dopolniti Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovne šole Polje. Gre za zanimivo sodelovanje, ki lahko življenje 

na šoli le obogati.  

- Kolopark Polje 

Čeprav nam je bila lokacija načrtovanega koloparka Polje na prejšnjih sejah sveta staršev 

predstavljena ob soseski Polje 1, ob železniški progi, pa je sedaj z začetkom del videti, da se 

bo načrtovani park gradil ob samem šolskem parku oziroma ob igrišču Športnega društva 

Zajčki - ob cesti, ki vodi od šole do glavne ceste (Zaloška). Izvajalci del so povedali, da bodo 

dela potekala dva meseca.  

- V šolski kuhinji opažajo, da se ogromno hrane zavrže – odvoz takega odpadka pa je treba 

posebej plačati. Otroci niso vajeni na raznovrstne obroke, na zdravo in polnovredno 

sestavljena kosila, zato nekaterih jedi niti ne pokusijo. Na šoli so zavezani k oblikovanju 



zdravih jedilnikov, zato popolno prilagajanje željam učencev ne pride v poštev. So pa 

nekateri starši podali pobudo, da se preizpraša kakovost vnaprej pripravljenih sendvičev, 

ki jih otroci dobijo v tako imenovanih paketih za s sabo, ko gredo na dneve dejavnosti, 

izlete... 

Ob zaključku seje smo se z zahvalo za uspešno sodelovanje poslovili od Mateja Kadunca, 

predsednika sveta staršev, ki je tako odvodil svojo zadnjo sejo sveta staršev na tej šoli.  

 

Sejo smo zaključili ob 20.10. 

 

Zapisala: Marija Šelek                                                              Predsednik: Matej Kadunc 

 

 

 


